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Za tem naslovom se skrivaprva

knjiga avtoric Jadranke Gustinčič
in Urše Pondelek, ki je bila pred-
stavljena bralcem 16. februarja
1994 v Knjižnici Jožeta Mazovca.
Predstavitev, tako kot tudi sama
knjiga, je bila nekaj posebnega,
tako zaradi ministra za šolstvo in
šport g. dr. Slavka Gabra, kot
tudi zato, kerje bilgovor o knjigi,
ki predstavlja Center interesnih
dejavnosti mladih in je name-
njena vsem mladim, predvsem pa
mladim Moščanom.

Zbrane je najprej pozdravil g.
Janez Lah, direktor knjiinice, ki je
poudaril, daje to začetek sodelova-
nja med knjitnico in Centrom inte-
resnih dejavnosti mladih. O knjigi
pa tole: po mnenju gospoda Laha
pušča knjiga mnogo odprtih vpra-
šanj, na katera si vsak lahko odgo-
vuri na svoj način. Kako jo bo kdo
bral, kot popis dejavnosti Centra
interesnih dejavnosti mladih, ki
itna veliko zgodovinsko vrednost,
kot priročnik pri ustanavljanju
mladinskega centra ali kluba ali
kot zabavno branje, pa je odvisno
od vsakega posameznika; g. Lah
jo je na knjiine police sprejel kot
novo slovensko knjigo.

V imenu zaloinika in pobudnika
za ustanovitev CIDM-a je govoril
predsednik poslanskega kluba OO
LDS Ante Madjar. Kot poglavitno
nalogo Centra interesnih dejavno-
sti mladih za naprej je predstavil
ustanovitev informacijskega cen-
tra, predvsem pa je treba mladim
zagotoviti ustrezne prostore. G.
Madjar je zbranim pojasnil, da ima
iivljenje več ogledal in da sta avto-
rici s knjigo pred marsikoga
uspešno postavili eno izmed njih.

Kot gost je govoril tudi minister**
za šolstvo in šport g. dr. Slavko
Gaber, ki je na sproščen in hudo-
mušen način popestril ie tako pri-
jetno vzdušje. Prebral nam je nekaj
zabavnih odlomkov iz knjige in
nas poučil, da se bomo morali vsi
skupaj navaditi na takšno, neko-
liko drugačno, bolj psroščeno in
neposredno gledanje na svet, v ka-
terem iivimo, in na Ijudi ter izrazil
svoje občudovanje avtoricama Urši
in Jadranki, ki sta zbrali toliko po-
guma, da sta knjigo napisali neo-
bremenjeno s predsodki.

Pohvaliti moramo tudi mlado
Katjo Šaponjič, ki je s svojim pet-
jem navdušila vse navzoče in nas
popeljala v svoj romantični svet.

Po izredno uspešni predstavitvi
knjige Kako smo ustanavljali
CIDM ali povest o dobrih Ijudeh,
upamo, da bodo mladi, tako kot
sta na predstavitvi dejali Jadranka
in Urša, še v večjem številu sodelo-
vali s CIDM-om, prihajali z no-
vimi in svežitni idejami, hkrati pa
začeli tudi sami pisati, izoblikovati
svoje misli in ielje in tudi na ta
način zadovoljevati svoje interese
in sposobnosti.

Ob tej priloinosti gre še enkrat
zahvala sponzorjem: Občini Ljub-
Ijana Moste-Polje, Uradu Repu-
blike Slovenije za mladino, Avto-
hiši CLAAS, BTC-ju, SKB banki,
N.I.l. in Republiki, hvala pa tudi
vsem drugim, ki ste pripomogli
k temu, da so ClDM-ove dogo-
divščine našle prostor tudi na pa-
pirju.

Po predstavitvi knjige je Libe-
ralno-demokratska stranka organi-
zirala večerjo ob klepetu z avtori-
cama knjige in ministrom za šol-
stvo in šport g. dr. Slavkom Ga-
brom.

Avtorici se ielita ob tej priložno-
sti zahvaliti tudi Liberalno-demo-
kratski stranki, ki jima je ob nju-
nem ustvarjanju vseskozi stala ob
strani in bila vedno pripravljena
priskočiti na pomoč.

Kako pa naprej? Upam, da bom
med kupom gradiva, ki ga vsak
dan dobim na svoji delovni mizi, še
kdaj dobila knjigo, podobno tej!
Pri Urši in Jadranki to sploh ni
nemogoče. LIKA RESINOVIČ


